



Reference :

Date :

الرقم :

التاريخ :

**Announcement for Prolongation of A Request
for Expressions of Interest No. 3/2025
(Consulting Services) for SYRIA Electricity
Emergency Project /as per a Grant submitted
by the World Bank/.**

**إعلان تمديد طلب إبداء اهتمام رقم ٢٠٢٥/٣
(خدمات استشارية) لمشروع الكهرباء الطارئ
السوري/ بموجب منحة مقدمة من البنك الدولي/**

Following to the Public Establishment of Transmission and Distribution for Electricity (PETDE) Intends to Qualify Bidders to Submit Consulting Services (Owner Engineer) to Lead Syria Electricity Emergency Project (Rehabilitating the lines and Substations on / Turn Key Basis/).

لاحقاً لإعلان المؤسسة العامة لنقل وتوزيع الكهرباء عن رغبتها في تأهيل عارضين لتقديم خدمات استشارية (مهندس مالك) لقيادة مشروع الكهرباء الطارئ السوري (إعادة تأهيل خطوط ومحطات مفتاح باليد) .

Where those wishing to submit their bids for the selection of Owner's Engineer can visit PETDE's Website:

حيث يمكن للراغبين في تقديم عروضهم لاختيار المهندس المالك زيارة موقع المؤسسة الالكترونية :

(<http://www.tde.gov.sy>) and submit their bids according to the required conditions.

(<http://www.tde.gov.sy>) وتقديم عروضهم وفق الشروط المطلوبة .

Which is published in Al-Thawrah Newspaper no./1488/ dated 8/10/2025 and the Official bulletin no./15637/ dated 9/10/2025 stated in it that the submitting of the Request for Expressions of Interest will be till the end of the official business hours on Monday 3/11/2025.

والمنشور في صحيفة الثورة العدد رقم /١٤٨٨/ تاريخ ٢٠٢٥/١٠/٨ ونشرة الإعلانات الرسمية رقم /١٥٦٣٧/ تاريخ ٢٠٢٥/١٠/٩ والمحدد فيه تقديم طلبات إبداء الاهتمام حتى نهاية الدوام الرسمي ليوم الاثنين الواقع في ٢٠٢٥/١١/٣ .

The submitting of the Request for Expressions of Interest will extend till the end of the official business hours on Monday 17/11/2025.

يمدد تقديم طلبات إبداء الاهتمام حتى نهاية الدوام الرسمي ليوم الاثنين الواقع في ٢٠٢٥/ ١١ / ١٧ .

المدير العام
General Director
للمؤسسة العامة لنقل وتوزيع الكهرباء
Of Public Establishment For Transmission
And Distribution Of Electricity
المهندس خالد أبو دي
Eng. Khaled abu Di